
Seje ni bilo
Clani upravnega odbora Turističnega društva Ljubljana Cen-

ter naj bi se prvič sestali na drugi seji 12. septembra. Premalo
jih je prišlo v začasne prostore v krajevni skupnosti Trg osvo-
boditve, da bi bili sklepčni. Tudi drugi sklic 19. septembra je
ob napovedani uri pokazal, da so člani upravnega odbora
očitno še počitniško razpoloženi. Tretjič bodo povabljeni na
drugo sejo te dni.

Upravni odbor ima 27 članov. Po enega iz vsake krajevne
skupnosti, drugi pa so iz turističnega društva. Pregled članstva
društva pa mogoče nakazuje vzrok, zakaj člani upravnega od-
bora ne sprejmejo dovolj resno vabila za sejo. Med 242 člani
društva jih je le 68 prebivalcev naše občine, 15 je upokojencev,
93 delavcev gostinskih podjetij, 18 delavcev turistične stroke,
40 mažoretk. Prav gotovo je tudi del tistih, za katere nismo
opredelili, da so iz naše občine, stanujočih v naših krajevnih
skupnostih.

Člani upravnega odbora ne bi smeli pozabiti na sejo. Ne le
zaradi tega, ker so sprejeli zaupano funkcijo, ampak predvsem
zaiadi pomembnega dnevnega reda. Ocenili naj bi njihovo
dejavnogt pri prireditvah Noč na Ljubljanici in Podkovani
krap, njihovo sodelovanje z rekreacijskim centrom Ljubljanica
ter opredelili izhodišča za izdelavo programa dejavnosti v letu
1984 in njegovo financirahje.

Da bo vse delo dobro steklo, bo seveda potrebno razgibati
komisije društva in priti čimprej do novih prostorov društva.

S. J.


